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                                                     P R O T O K Ó Ł   

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego                                          

Infrastruktury odbytego w dniu 22 grudnia 2010 roku 

 

  Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 
3. Ukonstytuowanie się Komisji. 
4.  Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na rok 2011  w zakresie rolnictwa , rozwoju 

gospodarczego i infrastruktury. 
5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady w sprawach: 

a) określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 
wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub 
na czas nieoznaczony, 

b) trybu powoływania i odwoływania członków Gminnego Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Sieroszewicach oraz szczegółowe warunki jego 
funkcjonowania. 

6. Wolne głosy i wnioski. 
 

Ad.1) Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał  p. Paweł Siwak Przewodniczący Rady 
Gminy o godz.1010. Powitał wszystkich  członków Komisji , P. Wójta , P. Skarbnik. W 
posiedzeniu Komisji uczestniczyli wszyscy członkowie ( 12) .Lista obecności stanowi 
załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Ad.2)  Pan Przewodniczący Rady- przedstawił  proponowany porządek  posiedzenia 
Komisji. Zaproponował , aby w pkt.5 wprowadzić ppkt „ c”  dotyczący  projektu uchwały 
w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Sieroszewice na lata 
2011-2017. Komisja przyjęła jednogłośnie porządek  obrad  z dodatkowym 
podpunktem.  
 
Ad.3)  Pan Jerzy Kasprzak – zarekomendował kandydaturę p .Henryka Jędroszki na 
funkcje Przewodniczącego Komisji , uzasadniając tym ,że p. Jędroszka  zna się na 
sprawach rolnictwa z racji pełnionego stanowiska , od kilkunastu lat jest agronomem .  
Pan Stanisław Płomiński – zgłosił kandydaturę  p. Rafała Bartnika , który wyraził 
zgodę na kandydowanie.  
Pan Przewodniczący Rady- zamknął listę kandydatów na funkcję Przewodniczącego 
Komisji.  
Pani Teresa Lis- poprosiła o krótkie przedstawienie kandydatów. 
Pan Henryk Jędroszka-  „ Pracuje  od 1966 roku  jako agronom. Prowadzę 
gospodarstwo rolne w Strzyżewie . Z racji pełnienia funkcji agronoma pomagam 
rolnikom  przy wypełnianiu wniosków o dopłaty bezpośrednie. W tym roku pomagałem   
rolnikom  w wypełnianiu wniosków w związku z powodzią i poniesionymi  szkodami.” 
Pan Rafał Bartnik- „ Jestem radnym  po raz pierwszy. Ukończyłem studia na Wydziale 
Budownictwa,Architektury i Inżynierii Środowiska Politechniki Poznańskiej . 
Ukończyłem również  studia w Wyższej Szkole Przedsiębiorczości i Zarządzania w Łodzi 
o kierunku  zarządzanie  przedsiębiorstwem w Unii Europejskiej. Obecnie  kontynuuję 
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studia podyplomowe na kierunku inżynierii ruchu drogowego Wydziału Inżynierii 
Lądowej Politechniki Krakowskiej . Pracuję  w Miejskim Zarządzie Dróg w Ostrowie 
Wielkopolskim .  Z uwagi na to ,że  Komisja ta  zajmuje się infrastrukturą , czyli ma 
związek merytoryczny  z moim wykonywanym stanowiskiem w pracy.” 
Pan Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie  kandydaturę p. Jędroszki  
Henryka .  W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższej 
kandydatury glosowało 7 członków Komisji i 5 wstrzymało się od głosu.  
Następnie pogratulował p. Jędroszce  wyboru na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury i przekazał mu dalsze prowadzenie 
posiedzenia Komisji .  
Pan Przewodniczący Komisji -  zaproponował kandydaturę p. Rafała Bartnika na 
funkcje zastępcy przewodniczącego Komisji Rolnictwa… . , który wyraził zgodę na 
kandydowanie . 
Komisja  wybrała jednogłośnie p. Rafała Bartnika  na  zastępcę przewodniczącego 
Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury.  
 
Ad.4)  Pan Wójt- omówił projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sieroszewice na lata 2011-2017 . Poinformował, że   realizując 
programy  unijne gmina  zaciąga kredyty. „ Prawdopodobnie jutro będzie ogłoszona lista 
rankingowa  na  budowę boiska wielofunkcyjnego w  Rososzycy. Można się zastanowić 
nad złożeniem nowych wniosków o dofinansowanie .” 
 
Komisja  zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały  w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sieroszewice na lata 2011-2017. 
 
Pan Wójt -  omówił projekt budżetu  gminy Sieroszewice na 2011 rok. dotyczący  
merytorycznej działalności Komisji. „  Budżet na 2011 rok nie jest napięty , chociaż 
realizujemy programy unijne.  Dochody budżetu na rok 2011 ustala się w łącznej kwocie 
27.806.252,00 zł, z tego : 
   - dochody bieżące w kwocie 23.567.253,00 zł.  
  - dochody majątkowe w kwocie  4.238.999,00zł. 
Wydatki  budżetowe zaplanowano  w łącznej kwocie 25.331.889,00 zł. , z tego : 
  - wydatki bieżące w wysokości      21.640.922,00 zł. 
 -  wydatki majątkowe w wysokości   3.690.967,00 zł.  
Jeżeli chodzi o rolnictwo, to  tych wydatków jest  najmniej, a mianowicie: 
 Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo – 77.506,00 zł.  
 -  rozdział 01008 Melioracje wodne-  zaplanowano kwotę 6.000,00 zł. , 
 - rozdział 01010 – Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi – zaplanowano  
67.100,00 zł.  Z tego kwota 22.100,00 zł.  planowana jest  na zakup energii, drobne 
naprawy i ubezpieczenie infrastruktury wodno-kanalizacyjnej, natomiast kwotę 
45.000,00 zł.  wydziela się na zadania inwestycyjne pn.: 
- budowa odcinka sieci wodociągowej w m. Parczew ( przy parku) – 25.000,00 zł, 
- budowa odcinka sieci wodociągowej w m. Wielowieś ul. Grabowska 20.000,00 zł.  
Rozdział 01030  - Izby rolnicze – zaplanowano kwotę  4.373,00 zł.  
Dział 400 – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną , gaz i wodę – 
54.360,00 zł. 
Dział 600 Transport i łączność – 1.912.230,00 zł.  
- rozdział 60014 Drogi publiczne powiatowe  - zaplanowano kwotę 270.000,00 zł. 
Wyjaśnił ,że chodzi obudowę drogi powiatowej Ołobok – Godziesze na odcinku od 



3 
 

skrzyżowania do granicy Powiatu o długości 2,8 km. Będziemy nadal współfinansować 
budowę chodników  .Kontynuacja  modernizacji  drogi w Strzyżewie – Strzyżówek – 
kwota 90.000,00 zł. i we wsi Latowice-Kęszyce – zaplanowano kwotę 90.000,00 zł.  
Jeśli chodzi o wydatki inwestycyjne planowane w zakresie modernizacji dróg gminnych, 
to zaplanowano : 
- budowę ścieżki rowerowej  na trasie Latowice -Sieroszewice kwota  285.307,00 zł. 
- budowę chodnika w m. Biernacice- III etap  -kwota  7.117,00 zł., 
- budowę chodnika w m. Rososzyca ul. Środkowa  kwota 22.594,00 zł., 
- modernizacja nawierzchni drogi gminnej we wsi Zamość  kwota 90.000,00 zł., 
- modernizacja nawierzchni drogi gminnej  we wsi Kania – kwota 90.000,00 zł. , 
- modernizacja nawierzchni drogi gminnej  we wsi Masanów-  kwota zł. 90.000,00 zł.  
- modernizacja nawierzchni drogi gminnej  we wsi Wielowieś ul. Ceglana  kwota  
90.000,00 zł., 
- modernizacja nawierzchni drogi gminnej we wsi Westrza  kwota zł. 60.000,00 zł.  
 (  prowadzę rozmowy  z Wójtem Gminy Ostrów Wielkopolski i nie ma entuzjazmu z jego 
strony , bo droga ta nie służy za bardzo mieszkańcom gminy Ostrów Wielkopolski.), 
- modernizacja  dróg osiedlowych w m. Sieroszewice kwota zł.  100.000,00 zł.  
W dziale tym mieszczą się też wydatki do dyspozycji jednostek  pomocniczych  w 
wysokości 29.711,00 zł.  
Jeśli chodzi o przewozy , to poziom dofinansowania nie jest zbyt wysoki w porównaniu 
do roku 2010 .  Zaplanowano  kwotę 37.104,00  zł. dla MZK  Ostrów Wlkp. i dla PKS 
Ostrów Wlkp.  kwotę zł. 51.360,00 zł.  Są zastrzeżenia i interwencje ,jeżeli  chodzi o 
przewozy w niedzielę -  brak kursów.” 
Pani Bernadeta Biała-  zapytała  jak przedstawia się ta sprawa w Strzyżewie? 
Zwróciła uwagę,  że dzieci  muszą dojeżdżać po 5 lub 6 km. Młodzież dojeżdża na studia  
i nie ma połączenia i muszą dojeżdżać  w swoim zakresie.” 
Pan  Wójt-  wyjaśnił ,że w Strzyżewie jest prywatny przewoźnik. „ Można byłoby  
dogadać się  z innymi gminami , aby  autobus  miał kurs  przez Bogufałów do Strzyżewa. 
Obiecał ,że będzie rozmawiał , aby usprawnić przewozy .” 
Następnie wrócił  p. Wójt do dalszej prezentacji projektu budżetu  na 2011 rok w 
zakresie wydatków na: 
- Dział 754- Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – 277.130,00 zł. 
- rozdział 75412 – Ochotnicze straże pożarne- 235.630,00 zł. 
- rozdział 75414-  Obrona cywilna -41.500,00 zł.  
Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska- 1.076.500,00 zł.  
- rozdział 90001 Gospodarka ściekowa i ochrona wód- 100.000,00 zł., 
- rozdział oczyszczanie miast i wsi 235.000,00 zł. , 
- rozdział 90013 – Schronisko dla zwierząt  - 17 .385,00 zł ( wyjaśnił w Wysocku 
wybudowano schronisko  dla bezdomnych zwierząt . W kosztach budowy schroniska  
uczestniczyły wszystkie gminy z powiatu ostrowskiego , a teraz trzeba je utrzymać  ), 
- rozdział 90015 Oświetlenie ulic , placów i dróg  700.000,00 zł. , z tego na oświetlenie 
ulic , placów i dróg zaplanowano kwotę 420.000,00 zł, Na modernizację, remonty i 
uzupełnienie lamp oświetlenia ulicznego na drogach gminnych przeznaczono kwotę 
100.000,00 zł. Natomiast na konserwację oświetlenia ulicznego i drobne remonty 
zaplanowano kwotę 180.000,00 zł. ( na poziomie roku 2010 ) . Poinformował ,że jeżeli 
chodzi o spółkę ENERGA,  to jesteśmy na takim etapie  ,że nie można wnieść kapitału do 
spółki. Zespół negocjacyjny prowadzi rozmowy , aby wykupić udziały. Chodzi o kwotę 
38 mln. zł.  żadna z gmin nie wyłoży  dużych pieniędzy . Prezes spółki wpadł na taki 
pomysł, aby wydłużyć  okres amortyzacji z 6 lat  do 9 lat. Ponadto nie będą 
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przekazywane nasze urządzenia do spółki. My nie mamy odwrotu , bo mamy swoje 
udziały w Spółce.”  
Pan Jerzy Kasprzak-  zwrócił uwagę , aby  kontynuować  oświetlenie  uliczne.  
Pan Wójt-  stwierdził ,że jest wiele niedociągnięć jeżeli chodzi o konserwację 
oświetlenia ulicznego. 
Pan Stanisław Płomiński-  zapytał kiedy jest przewidywany  przetarg? 
Pan  Wójt -  „ nasza gmina  ma 180 udziałów w spółce  i tyle mamy do powiedzenia  , ile 
mamy udziałów.”  
Pani Bernadeta Biała – zapytała się , czy  są szanse , aby założyć słupy oświetleniowe  
w Strzyżewie na Starej Wsi . „ Sprawa ta jest poruszana na każdym zebraniu wiejskim. 
Jest problem od wielu lat  w tej sprawie, mieszkańcy  wystąpili z wnioskiem , na którym 
złożyli podpisy. Czy jest szansa ,aby dokończyć budowę drogi na ul. Strzyżówek ?    
Sprawa ta jest bardzo pilna z uwagi na to, że  droga ta jest w bardzo złym stanie i nie 
przyjeżdżają  po mleko do jednego rolnika . Były obiecanki , ale nie została droga 
naprawiona. Chciałam poruszyć sprawę cieków wodnych, jeżeli będzie  tak 
funkcjonować , to na przyszły rok  nie zbierzemy z naszych pól żadnych plonów, bo 
woda stoi na polach do samej drogi. Jeżeli będą nadal opady  to zostanie zalana droga i 
się w ogóle nie przejedzie . W przyszłym roku nie wjadą rolnicy na łąki , gdyż zostały 
zalane  przez wodę z „ Baryczki.”” 
Pan Wójt – obiecał, że na posiedzenie Komisji Rolnictwa… zaprosi P. Arkadiusza 
Błochowiaka , który jest członkiem  Zarządu Województwa Wielkopolskiego. 
Pani Teresa Lis-  poparła  p. Białą  odnośnie  problemu związanego z ciekami wodnymi.  
Poinformowała członków Komisji ,że będzie występować odnośnie założenia lamp  przy 
drodze powiatowej od posesji p…. 1  do  posesji p. … 2„ Mieszkańcy Parczewa domagają 
się założenia światła pulsującego na głównym przejściu.  Mieszkańcy dziwią się dlaczego 
p. dyrektor Szkoły Podstawowej w Parczewie  nie występuje z wnioskiem o budowę  
pełnowymiarowego boiska . W Westrzy powstaje nowy klub sportowy  i z tego co mi 
wiadomo , to prezes tego klubu jest bardzo aktywny.  Jest jeszcze jedna sprawa związana 
z brakiem zajazdu  w Westrzy dla autobusów podmiejskich.” 
Pan Jerzy Kasprzak- poparł przedmówczynią odnośnie oświetlenia ulicznego. Zwrócił 
uwagę ,że w Rososzycy  są drogi ,gdzie nie ma oświetlenia ulicznego  : od GS do ul. 
Łąkowej i w lewo również do ul. Łąkowej  i jest jeszcze droga , gdzie mieszka  
weterynarz. Sprawa ta jest poruszana  na każdym zebraniu wiejskim. Poruszył sprawę 
melioracji ,że jest zaplanowane mało środków na ten cel w projekcie budżetu gminy na 
2011 rok. Przy drodze w kierunku p…. 3 są niedrożne rowy i musiałyby zostać 
odnowione. Zapoczątkowałem jeszcze jeden temat na Komisji Oświaty…  , aby 
kontynuować  budowę drogi na ul. Leśnej , ponieważ  mieszka tam niepełnosprawny 
człowiek . Wnioskuję o dokończenie budowy tej drogi.”  
Pan Mieczysław Gawełek – zwrócił uwagę ,że Zamość ma wszystko robione na samym 
końcu , podobnie jest z oświetleniem ulicznym. Jeżeli chodzi o zasilanie z wodociągu 
grabowskiego , to jesteśmy zasilani nie zgodnie z prawami fizyki.” 
1 
Art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z dnia 8 
października 2001 roku ze zmianami, 
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Pan Wójt-  wyjaśnił ,że GZK korzysta z wody grabowskiej i płaci grube pieniądze. „Co do 
oświetlenia ulicznego , to się zgadzam . Natomiast nie zgadzam  się ,jeżeli chodzi  o 
budowę wodociągu , bo Zamość  miał wodę przed 1990 rokiem. Za mojej kadencji  
robiliśmy  wodociąg w 1992 roku do Raduchowa.” 
 
 
 
Pan Mieczysław Gawełek -  „ Na  Zamościu zawiązaliśmy   Społeczny Komitet   do 
Budowy Wodociągu i płaciliśmy 127.000,00 zł. Trzeba było zrobić dokumentację 
powykonawczą.” 
Pan Przewodniczący Rady-  „ zapisałem trzy tematy: 
- pierwsze  , to oświetlenie  przy drodze Sieroszewice –Latowice, 
-druga sprawa , to powstała nowa ulica  w Latowicach  i jest ciemno ( musiałyby być 
założone 2 lampy),  
Trzecia sprawa  dotyczy uszczelnienia bram  w remizie strażackiej w Sieroszewicach.  
Pan Wójt-  poinformował, że prowadzi rozmowy odnośnie  przekazania ze Straży 
Państwowej  samochodu ciężarowego  dla jednostki OSP Sieroszewice. 
Pan Przewodniczący Rady -  zapytał, gdzie będzie przekazany stary samochód z 
Sieroszewic? 
Pan Wójt -  poinformował, że „ŻUK” zostanie przekazany do Masanowa.  
 Pan Przewodniczący Rady  „ Jeśli chodzi o drogi , to jest pismo od mieszkańców  wsi 
Sieroszewice , aby na działkach budować drogi z odwodnieniem . Przy  LEWIATANIE 
woda nie odchodzi  i proszę  wziąć ten element pod uwagę.”  
Pani Bernadeta Biała – zapytała  jaka jest decyzja odnośnie samochodu  strażackiego w 
Strzyżewie? 
Pan Wójt-  „ Są pewne decyzje o których nie chciałbym mówić . Popełniliśmy jeden błąd, 
że remontowaliśmy ten samochód , Najlepszym rozwiązaniem byłoby , gdyby ten 
samochód  został zachowany jako zabytek.”  
Pan Stanisław Płomiński- poruszył sprawę  oświetlenia ulicznego  w Masanowie na 
Młyniku  na krzyżówce. Samochody jadą z bardzo dużą szybkością i jest ciemno .  Jest 
propozycja od mieszkańców , aby w tym miejscu zamontować lampy. 
W czasie powodzi zostały poprzerywane wały  na rzece „ PROŚNIE”  i nikt tego nie 
sprawdza i nie naprawia.  W niektórych miejscach są wały po ½ metra , w innych 
miejscach po 1 metrze wałów. Ja na swoim polu  naprawiłem . Mam prośbę do sołtysów , 
aby sprawdzili w których miejscach są poprzerywane wały.” 
Pan Wójt-  „ Trzeba wystosować pismo do WZIR-u , a na wały na Prośnie nikt się nie 
zgodzi.” 
Pan Teresa Lis- zwróciła się z pytaniem , czy  wrócimy do budowy  przyzagrodowych  
oczyszczalni ścieków?  
Pan Wójt- „ w tej chwili nie ma przepisów, wszystko będzie  zależeć od przepisów i 
regulaminu .” 
Pan Anatol Piaskowski- zapytał, czy jest szansa ,że będzie dofinansowanie na budowę  
przydomowych oczyszczalni? 
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Pan Wójt – „ jest dofinansowanie z PROW”. 
Pan Andrzej Gierlach-  „ Przysłuchuję się tej dyskusji   chciałem podziękować p. 
Przewodniczącemu Rady za to ,że skierował oczy w stronę Latowic , wiadomo jak jest na 
ul. Zielonej w Latowicach, rano światła świecą , a wieczorem nie świecą  .Co do straży , to 
mam bliską styczność. Jeżeli chodzi  o samochody , to dobrze ,że jest dofinansowanie na 
ten cel. Dwie jednostki są w Krajowym Systemie Ratownictwa: OSP Sieroszewice i OSP 
Masanów.” Poruszył sprawę związaną z ciekami wodnymi , a mianowicie wystąpił z 
propozycją , aby w sprawie  dużych cieków wodnych  występowała z petycją Rada  
Gminy. 
Pan Henryk Jędroszka- zwrócił uwagę ,aby  w Strzyżewie  oświetlić drogę  przy 
wjeździe na ul. Wydartą  ponadto , aby oznakować słupkami  wjazd i wyjazd drogi na ul. 
Wydartej  . Wnioskował o naprawą drogi na ul. Strzyżówek w pierwszej kolejności z 
uwagi  na to ,że jeden z rolników odstawia  mleko.  
Pani Bernadeta Biała- poruszyła sprawę  dotyczącą  wykonania mostka od  
„Hanobrów” , ponieważ drogą tą jeżdżą na spędy gospodarze , a stoi tam woda.  
Pan Anatol Piaskowski-  zapytał o jaką działkę chodzi w Wielowsi, która jest w planie 
na sprzedaż?  
Pan  Stanisław Płomiński- „ Na „Łączkach” w Wielowsi  jest działka na sprzedaż za      
38 .000,00 zł.” 
Pan Wójt-  „ Prawdopodobnie  chodzi o  działkę na tzw. „Łączkach” .Poprosiliśmy wieś o 
opinię w tej sprawie.”  
Na posiedzenie Komisji został poproszony p. Tomasz Woźniak , zajmujący się 
gospodarką nieruchomościami.  
Pan Tomasz Woźniak- udzielił wyjaśnień ,że  chodzi o działkę na „Łączkach” . 
Poinformował  zebranych ,ze wykupił  działki p. …4 i p. …5 , a nie wykupił      p. … 6  
Pan Wójt – „ Wiemy  dzisiaj ,że będą  wolne środki i w związku z tym część tych 
środków zostanie przeznaczona na  zadania poruszane w dyskusji. Poza dyskusją jest 
sprawa Wielowsi i Strzyżewa. 
Pani Skarbnik-  wyjaśniła, że ustawa o finansach publicznych  nie zabrania  występować   komisjom 
z wnioskami , ale w przypadku przesunięcia środków należy wskazać źródło 
finansowania.  
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie  projekt budżetu gminy na 2011 rok. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie ,  projekt budżetu Gminy Sieroszewice na 2011 rok.  
 
Za przyjęciem projektu budżetu głosowało 11 członków Komisji  , 1  był „ przeciw”. 
 
 
 
 
4 
Patrz: przypis 1, 
 
5 
Patrz: przypis 1, 
 
6 
Patrz: przypis 1 
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Ad.5 ) 
a) Pan Wójt-  omówił projekt uchwały w sprawie  zasad nabywania , zbywania i 
obciążania  nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony .Poinformował ,że uchwała w 
sprawie  zasad była uchwalona przez Radę Gminy  w 1993 roku, jednak  straciła na 
aktualności   i nie miała zastosowania.” Nabywanie i zbywanie  nieruchomości  wymaga 
uprzedniej zgody Rady. Każda  transakcja  musi być poprzedzona wyceną przez  
biegłego rzeczoznawcę. Jeżeli chodzi o wydzierżawianie  nieruchomości , to są również 
nieruchomości rolne -  grunty sołeckie. Zgodnie z obowiązującymi zasadami te 
nieruchomości mogą być  oddane przez Wójta w dzierżawę na okres dłuższy niż 3 lata  i 
na czas nieoznaczony w drodze przeprowadzonego  przetargu.” 
 
 
Pani Bernadeta Biała-  zapytała, czy można  załatwić   do końca sprawę gruntów 
położonych za salą w Strzyżewie? 
Pan Wójt -  „ musielibyśmy zamienić dojazd na służebność . Uchwalenie zasad 
usprawniłoby prowadzenie gospodarki nieruchomościami . Jest największy problem z 
sołtysami , bo grunty są wydzierżawiane na 4 lata  i powinien być  przeprowadzony 
przetarg. Jeżeli chodzi o wydzierżawienie  nieruchomości na okres 3 lat , to Wójt może 
wydzierżawić bez przetargu.” 
Pan Przewodniczący Rady  - zwrócił uwagę ,że  wydzierżawianie i wynajmowanie 
nieruchomości gminnych powinno odbywać się wyłącznie w drodze przetargu . 
Pan Stanisław Płomiński- „ W przypadku wydzierżawiania  nieruchomości  sołtysom  , 
to najlepszym rozwiązaniem byłoby  zawieranie umów na okres kadencji.” 
Pan Wójt -  przekazał informację ,ze jeżeli chodzi  o  sołtysów, to  jeżeli ktoś nie 
podpisze protokołu zdawczo –odbiorczego to i tak jest posiadaczem tych gruntów. W 
przypadku , gdy  były sołtys nie wyda gruntów  , to jest droga sądowa . Na początku lat 
dziewięćdziesiątych  wojewoda wydał decyzję komunalizacyjną i wówczas  obroniliśmy 
mienie wiejskie  i nie oddaliśmy na PFZ, w niektórych przypadkach było to mienie 
gminne. To wynika z zapisów w księgach wieczystych.” 
Pan Przewodniczący Rady – przytoczył § 10 ust.1  z projektu uchwały : „ Wójt 
wydzierżawia i wynajmuje nieruchomości gminne w drodze przetargu  lub w drodze  
bezprzetargowej.” Zapytał, czy można byłoby iść w tym kierunku , aby  odbywało się to 
wyłącznie w drodze przetargu ? 
Pan Wójt – udzielił odpowiedzi ,że Rada ma prawo wprowadzić takie regulacje do 
projektu uchwały w sprawie zasad… . 
Pan Przewodniczący Rady – wnioskował ,aby  projekt uchwały  w sprawie określenia 
zasad nabywania , zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 
wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata  lub na czas nieoznaczony  
przesunąć na posiedzenie Komisji Budżetu , Finansów… .  
Pan Anatol  Piaskowski -  wyraził opinie ,że można przyjąć projekt uchwały w wersji  
poprawionej .Zaproponował, aby w § 4 wykreślić  punkt 2  oraz w §  10  w pkt.3  
wykreślić podpunkt „a”. 
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Pan Wójt -  „ Możemy te propozycje skonsultować z radcą prawnym do następnego 
posiedzenia Komisji”. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez 
Przewodniczącego Rady Gminy  w sprawie przesunięcia  projektu uchwały  do 
zaopiniowania przez Komisję Budżetu… . 
Komisja  przyjęła jednogłośnie  wniosek w powyższej sprawie.  
 

b) Pan Wójt-  omówił  projekt uchwały  w sprawie  trybu powoływania i odwoływania 
członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Sieroszewicach oraz  
szczegółowe warunki jego funkcjonowania . Poinformował, że ustawa o przemocy w 
rodzinie nakłada na gminę  obowiązek powołania Zespołu  Interdyscyplinarnego. 
Pan Przewodniczący Rady – wystąpił z propozycją , aby w skład Zespołu wchodziła 
osoba , wobec której była stosowana przemoc.  Poinformował, że jest chętna taka 
osoba do pracy w Zespole.  
Pan Wójt -  poinformował, że praca w Zespole  będzie społeczna , członkowie  nie będą 
otrzymywać żadnego wynagrodzenia.  
Komisja  zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie  trybu 
powoływania i odwoływania członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w 
Sieroszewicach oraz  szczegółowe warunki jego funkcjonowania . 
 
O godz.1215 posiedzenie Komisji  opuścił p .Kasprzak Jerzy.  
 
Członkowie Komisji  zabierali głos na temat  odnawialnych źródeł energii , a 
mianowicie  kolektorów słonecznych  oraz wiatraków  wytwarzających energię. 
Pan Przewodniczący Komisji – zobowiązał się ,że  z ciągnie fachowca , który 
przeprowadzi szkolenie dla radnych i sołtysów  na temat wytwarzania energii. 
Podziękował   za dokonanie wyboru na funkcje Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury.  
 
Ad. 6 ) Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia Komisji  o godz. 1230  
Przewodniczący  p. Henryk Jędroszka  dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji 

 
   
                  Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Komisji  

                 Joanna Glapiak                                                                             Henryk Jędroszka 

         
 

 


